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Maandag 26 februari — Akabe Funk 

Verslag vorige vergadering 

Aanwezigheden: Ditte Melckenbeek (Chiro Vijve), Nina Vandenhende (Chiro Vijve), Céline Struyve (Chiro Ware-

gem Centrum), Sien Vanherreweghe (Chiro Waregem Centrum), Emiel Eggermont (Chiro Waregem Centrum), Thi-

baut Lagae (Scouts), Renaut Mestdagh (Scouts), Bo Dumoulin (Gewest Oe Est), Britt Van de Velde (Gewest Oe Est), 

Stef Tijtgat (JH Den Uitvlucht), Victor Willemijns (JH Den Uitvlucht), Helena Libbrecht (Akabe Funk), Sophie Van-

dewalle (Akabe Funk), Charlotte Verhelst (Akabe Funk), Fien Lippens (Chiro Leieland & JH Den Uitvlucht), Wannes 

Vandenweghe (Chiro Leieland), Gilles Verroonen (HSC Thraso), Arno Vanmeerhaeghe (KLJ Waregem & Wimbo), 

Luna Vaneeckhoutte (Chiro Gaverke), Lenie Coucke (Chiro Gaverke), Hanne Lefebvre (Chiro Nieuwenhove), Xander 

Demoor (Chiro Nieuwenhove), Simon Desmet (dagelijks bestuur), Jonas Claerhout (Jeugddienst), Cindy Besard 

(Dagelijks bestuur), Alana Welvaert (kandidaat stuurgroep jeugdraad), Alicia De Waele (Dagelijks bestuur), Lucas 

Desloovere (dagelijks bestuur), Kamiel Tomme (Dagelijks bestuur/Jeugdschaakclub Luctor Et Emergo) 

 

Verontschuldigd: Jong CD&V, Jong VLD, Jo Neirynck (Schepen van jeugd), Anouk Desloovere (dagelijks bestuur), 

Flor Coussement (Jeugddienst) 

Gespreksleiding: Hannes Declercq (voorzitter) 

Verslaggeving: Jonas Claerhout (jeugddienst) 

 

 

Opmerking vorig verslag 

Geen opmerkingen, verslag goedgekeurd. 

 

Kandidaat nieuw lid dagelijks bestuur jeugdraad 

Alana: Hallo iedereen, ik ben Alana. Ik doe al sinds mijn 12 jaar aan vrijwilligerswerk. Ik heb dit al met meerdere 

groepen gedaan, zowel met jongeren, mensen met een beperking, als met ouderen. Ik werk heel graag met jonge-

ren en daarom wil ik graag bij de jeugdraad komen om iets te betekenen voor de jongeren in Waregem. Ik heb 

hier ook altijd op school gezet, zowel lager als middelbaar. Ik ben ook al 10 jaar saxofonist hier in Waregem.  

Alana wordt door de jeugdraad verkozen tot nieuw lid van het dagelijks bestuur van de jeugdraad. Proficiat 

en welkom in het dagelijks bestuur van de jeugdraad!  

 

Financieel 

Kamiel (Dagelijks bestuur): Voorlopig geen updates.  

 

Vormingen 

Hannes (voorzitter): Wie weet was de laatste vorming was die we hebben georganiseerd met de jeugdraad?  

Helena (Akabe Funk): Dat was over veilig uitgaan. 

Hannes: Correct. Wij hebben daar in totaal 6 inschrijvingen voor gehad, wat financieel neerkomt op 200 euro per 

persoon, die we vanuit de jeugdraad betaald hebben. Er mochten 25 mensen gaan, maar toch hadden we er maar 

6. Op voorhand hebben we gevraagd of dat een interessante vorming zou zijn en de meeste mensen hier zeiden 

van wel, dus ben ik benieuwd waarom dat er dan toch zo weinig volk was.  

Stef (JH Den Uitvlucht): Voor het jeugdhuis was het een lastige datum, anders zouden we met heel het bestuur 

aanwezig geweest zijn. Daarom dat Victor wel als enigste aanwezig was om toch die informatie door te kunnen 

geven aan het bestuur.  
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Hannes: Misschien hebben we te weinig reclame gemaakt? We herhalen dit wel al een paar maanden op de verga-

dering. Dat heeft ook in twee nieuwsbrieven gestaan. Het was een zeer interessante vormingen, het was niet ge-

woon een saaie PowerPointpresentatie. Het was interactief en met situaties die je in het echt kan tegenkomen. 

Dus zeer jammer voor de mensen die er niet bij waren. Voor ons als jeugdraad is het natuurlijk ook jammer. Wij 

verdienen met de jeugdraad ons geld met Nacht van de Jeugd en de 100 dagen, wij spenderen dat geld aan Dag 

van de jeugd en het organiseren van vormingen. Het is dan heel jammer dat wij een hele nacht iets organiseren 

om dan een vorming te financieren voor 6 personen. 

Bo (Gewest Oe Est): Ik moet wel zeggen dat ik er niet veel over heb gelezen of gehoord. Britt heeft het er op de 

vergadering van het gewest wel over gehad.  

Jonas (Jeugddienst): Maar wellicht hebben alle andere verenigingen het er ook over gehad op hun leidingsverga-

dering? Of is de boodschap niet tot bij de leiding geraakt?  

Stef: Zou het niet beter zijn om het Instagrambericht door te sturen naar de verenigingen en te vragen of zij deze 

willen delen? 

Cindy (dagelijks bestuur): Je kan een Instagramverhaal van ons altijd delen.  

Helena: Wij zijn niet naar de vorming gekomen omdat deze voor onze scouts niet relevant is. Uitgaan, dat ge-

beurt niet bij onze leden. 

Hannes: Jullie hebben daar inderdaad weinig aan, dat snap ik wel, terwijl alle andere verenigingen die hier aan-

wezig zijn er wel iets aan zouden gehad hebben. 

Simon (dagelijks bestuur): We hebben het op een zaterdag namiddag geplaatst omdat er in het verleden al eens 

in de voormiddag vormingen waren geweest, maar dat vonden mensen wat lastig na een vrijdagavond. Maar blijk-

baar heeft het ook niet geholpen om vormingen pas in de namiddag te organiseren.   

Fien (Chiro Leieland): Bij ons was het dezelfde dag als onze hutsepotavond.  

Hannes: Hanne, wat zou jou overtuigen om te komen naar zo’n vorming? 

Hanne (Chiro Nieuwenhove): Ja, wij wisten ervan, wij hebben eigelijk echt geen geldige reden dat we er niet 

waren.  

Hannes: Ik denk dat dat bij de meesten het geval is, het is ook geen verplichting, het is gewoon jammer. Maar, 

we hebben dus nog een andere vorming die er aan komt, Cindy?  

Cindy: 18 mei organiseren we een EHBO-opleiding. Dat is een algemene, korte heropfrissingcursus die zich zal toe-

spitsen op zaken die voor jeugdbewegingen van toepassingen zijn. Denk aan tekenbeten, bijen– en wespensteken, 

schaafwonden, epilepsie, suikerziekte,… Iedereen die de vorming volgt krijgt hiervan een attest. Je ben hierdoor 

geen officiële hulpverlener maar je hebt wel je attest dat je kan voorleggen aan de ouders. Je kan dat oplei-

dingsattest binnen brengen bij de jeugddienst om een deel van de kosten van de vorming terug te krijgen. Het is 

zeker een interessante vorming, je mag met twee mensen per jeugdbeweging komen, met een maximum van 25 in 

totaal. Maar mocht er nog plaats over zijn voor extra mensen per vereniging, dan gaan we dat zeker laten weten. 

Hannes: in de nieuwe nieuwsbrief vind je de link om in te schrijven voor deze interessante vorming!   

 

Safe Party Zone 

Hannes: Jullie herinneren jullie wellicht nog het idee om een de Safe Party Zone te introduceerden in Waregem. 

Safe Party Zone is dat je met je paspoort moet scannen bij de ingang van een evenement. Hierbij wordt dan een 

rood of groen scherm werd getoond. We gaan dat idee afschaffen omdat er weinig animo was, zowel bij de organi-

serende jeugd als bij de jeugddienst. Er zijn ook nog niet zoveel klachten in het uitgaansleven in Waregem dat we 

zoiets moeten introduceren, het is nog beheersbaar.   

 

Evaluatie 100 dagen  

Hannes: Heeft er iemand goed of slechte dingen gehoord over onze avond onder het Pand?  

Stef: Er was een kerel aanwezig die mensen filmde met een bodycam. Hij was Cindy aan het filmen die aan het 

dansen was, ik ben er dan voor gaan staan.  

Britt: Die gast wordt overal buitengesmeten bij de cafés in Waregem. Hij zoekt overal ruzie. De enige plek waar 

hij nog kan gaan is de Paddock in de Meers. Hij heeft een kat mee en draagt een cowboyhoed en zonnebril.  
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Hannes: Iemand nog andere feedback? 

Bo: Het was echt goed bier, goeie muziek, het was wel leuk.  

Cindy: Het was zeker betere muziek dan in Bar Caballo.  

Hannes: We gaan dat ook nog eens navragen bij de zesdejaars zelf. Wij hadden de indruk dat er minder volk was 

dan andere jaren en het financiële plaatje zal dat wel bevestigen, nietwaar Kamiel?  

Kamiel: Ja, we moeten de factuur nog krijgen, maar we zullen blij zijn als we break even uitkomen.  

Hannes: Het idee speelt wel om de rave niet meer te organiseren. In Bar Caballo was er ook iets te doen, dat an-

dere jaren niet het geval was. Dat snoepte, denk ik, al 50% van ons volk af. Het stormweer zal er ook wel iets mee 

te maken hebben. We gaan dat eens bekijken met het bestuur en het kan zijn dat we volgend jaar iets anders 

doen of niets meer doen met de 100 dagen. De Jakkedoe heeft wel aangegeven dat ze interesse hebben om iets te 

doen met de 100 dagen, dus het kan zijn we het aan de jeugdhuizen overlaten.  

Jonas: De vrijdagochtend was het goed op de Markt, een beetje zoals vorig jaar. Niet super druk, maar wel nog 

steeds voldoende volk om het te blijven doen. Niet zoveel verklede mensen, had ik de indruk. Toch een aantal 

jongeren die (nog) wat beschonken waren.  

Cindy: Ze hebben bier gekregen in de cafés in Waregem, meerdere cafés op de Markt hebben dit gedaan.  

Jonas: Dat is zeer jammer, de cafés krijgen nochtans een brief in de bus dat er op vrijdagochtend geen alcohol 

mag verkocht worden tussen 4.00u. en 8.30u. Het viel wel op dat de politie geen sterke drank heeft moeten afne-

men, wat vorig jaar wel het geval was. Anderzijds stonden er, geloof ik, wel wat meer jongeren met blikjes bier 

in de hand, in vergelijking met vorig jaar. Wellicht hebben ze die nog gekocht in de Gentse nachtwinkels alvorens 

met de trein terug te vertrekken naar Waregem. We hebben maar één rookbom gezien, dus op dat vlak kunnen we 

zeker niet klagen, de brief naar de scholen moet toch wel zijn effect hebben gehad. Over het algemeen waren ze 

dus eigenlijk wel braaf.  

 

Actie fietslichtjes  

Hannes: Op vrijdag 1 maart en vrijdag 8 maart gaan we op fietsknooppunten staan en fietslichtjes van de jeugd-

raad uitdelen.   

Simon: Zeg het voort, dat ze stoppen als ze ons zien en niet gewoon wegrijden.  

Lucas (Dagelijks Bestuur): Nu vrijdag staan we aan de Groene Wandeling, het knooppunt Stijn Streuvelsstraat en 

Deerlijkseweg. De week erna is het aan het station en aan de Zultseweg. Vanaf 7.30u.  

Cindy: Allen daarheen voor fietslichtjes! 

 

Aanvullende agendapunten en varia 

Zie evenementen hieronder. 

 

Evenementen 

− 15 maart—Maniltornooi met streekbieren-  Chiro Vijve—19.00u.— inkom 5 euro 

− 15 maart—Still in love party—Jeugdhuis Den Uitvlucht 

− 16 maart—Eetfestijn Chiro Vijve—19.00u.—kaarten 15 euro 

− 16 maart—Spaghettiavond Scouts Waregem—Klokhuis Beveren-Leie—18.30u— kaarten 20 euro 

− 30 maart—Galaxpi—Organisatie Chiro Waregem Centrum—Jeugdcentrum—Vanaf 21.00u.—7 euro voorver-

koop, 9 euro aan de deur 

− 6 april—Project XL—Chiro Desselgem—OC De Coorenaar— inkom 7 euro 

− 13 en 14 april—Feestweekend 20 jaar Akabe Funk— Lokalen Akabe Funk en Jeugdcentrum (zie Facebook) 

− 13 april—Minivoetbaltornooi Scouts—9.30u.  
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− 17 mei— Steekbierenavond—Aspi’s Chiro Vita & Freedom—OC Nieuwenhove (kleine zaal) - vanaf 19.00u. 

− 28 augustus—Opendeurspeelavond Speelpleinwerking De Speeldooze 

 

Volgende Jeugdraad vergaderingen 2024:  

− Maandag 25 maart om 19.30u. Bij Chiro Leieland 

− Maandag 22 april om 19.30u. bij Speelplein De Speeldooze 

− Maandag 27 mei om 19.30u. bij Jeugdhuis Jakkedoe 

− Maandag 24 juni om 19.30u. bij Chiro Waregem Centrum 

 

 

  

 

 


